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Protokół  

z posiedzenia Komisji ds. Infrastruktury, Rozwoju Wsi i Rolnictwa  

Rady Gminy Miedźno  

odbytego w dniu 6 czerwca 2014 r. 

 

 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie komisji: 

1. Marcin Sznober – przewodniczący 

2. Henryk Owczarek - wiceprzewodniczący 

3. Mirosław Oziembała – członek 

4. Adam Habrajski – członek 

5. Józef Wąs – członek 

6. Grażyna Gorzałka – członek 

7. Adam Leśniowski – członek 

8. Czesław Trzepizur – członek 

9. Andrzej Ciesielski - członek 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Andrzej Szczypiór - Wójt  

2. Teresa Ściebura – Skarbnik Gminy 

3. Piotr Derejczyk – Sekretarz 

4. Dorota Kotala - pracownik Biura Powiatowego Agencji Restrukturyzacji  

i Modernizacji Rolnictwa w Kłobucku 

5. Ewa Zielińska - pracownik Biura Powiatowego Agencji Restrukturyzacji  

i Modernizacji Rolnictwa w Kłobucku 

6. Beata Kulejewska – przedstawiciel Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Okręgu 

Częstochowskiego Spółka Akcyjna w Częstochowie 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia komisji. 

2. Informacja Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa. 

3. Zalesienia gruntów. 

4. Zaopiniowanie projektów uchwał. 

5. Zwiedzanie oczyszczalni ścieków w Ostrowach nad Okszą. 

6. Zakończenie posiedzenia komisji. 

 

 

Ad. pkt. 1. 

Otwarcia posiedzenia Komisji, powitania obecnych oraz przedstawienia porządku obrad 

dokonał przewodniczący Komisji Marcin Sznober, informując jednocześnie  

o możliwości zgłaszania zmian do porządku obrad. 

Wobec braku propozycji zmian Przewodniczący poddał porządek posiedzenia  

pod głosowanie.  

Głosowało 9 radnych w tym: 

 głosów „za”    - 9 

 głosów „przeciw”   - 0 

 głosów „wstrzymujących się”  - 0 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
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Ad. pkt 2 i 3. 

Przewodniczący Sznober przywitał pracowniczki Biura Powiatowego Agencji Restrukturyzacji 

i Modernizacji Rolnictwa (ARiMR) w Kłobucku: panią Dorotę Kotalę oraz panią Ewę 

Zielińską. Udział pracowniczek ARiMR w posiedzeniu związany był z przedstawieniem 

projektu Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2014 – 2020, a także z działaniami 

podejmowanymi przez ARiMR na terenie gminy Miedźno (zalesienia). 

Pani Kotala poinformowała, że od 15 maja br. do 21 czerwca br. trwa nabór wniosków  

o przyznanie pomocy z działania "Ułatwianie startu młodym rolnikom" finansowany z PROW 

2007 - 2013. Przedstawiła szczegółowe informacje dotyczące prowadzonego naboru. 

Radny Wąs zapytał czy osoba, która chciałaby przejąć gospodarstwo musiałaby opłacać 

wcześniej KRUS. 

Pani Zielińska odpowiedziała, że jeżeli osoba ta ma wykształcenie rolnicze to nie musi być 

wcześniej ubezpieczona w KRUS-ie. 

Radny Wąs zapytał co w przypadku osoby, która miała ukończone technikum budowlane. 

Pani Zielińska odpowiedziała, że osoba taka musi wykazać 3-letnie doświadczenie pracy  

w rolnictwie. 

Przewodniczący Komisji zapytał o zalesienia gruntów. 

Pani Zielińska powiedziała, że od 2 czerwca do 31 lipca 2014 r. można składać w biurach 

powiatowych ARiMR wnioski o przyznanie wsparcia z działania "Zalesianie gruntów rolnych 

oraz zalesianie gruntów innych niż rolne". Dodała, że są wytyczne do nowego Programu 

Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2014 – 2020, ale obecny nabór odbywa się na zasadach, 

które obowiązywały do tej pory. Zaznaczyła, że istotne znaczenie ma miejscowy plan 

zagospodarowania przestrzennego (mpzp) lub w przypadku jego braku studium uwarunkowań  

i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy. Do złożenia wniosku niezbędny jest 

wypis i wyrys z mpzp lub zaświadczenie w przypadku studium, wypis z ewidencji gruntów, 

oświadczenie współwłaściciela lub współmałżonka o wyrażeniu zgody na zalesienie gruntu.  

W przypadku zalesiania tylko części działki niezbędne są czynności geodety. Jeżeli działka 

wskazana pod zalesienie znajduje się z dala od lasu to jej powierzchnia musi wynosić więcej 

niż 0,5 ha i mieć szerokość 20 m. Gdy grunt znajduje się przy lesie jego powierzchnia powinna 

wynosić co najmniej 0,1 ha. Rolnik z tytułu zalesienia otrzymuje 3 rodzaje pomocy. Pierwsza  

z nich to wypłacane jednorazowo po posadzeniu lasu wsparcie na zalesianie. Drugim rodzajem 

wsparcia jest premia pielęgnacyjna otrzymywana przez 5 kolejnych lat. Ostatnim rodzajem 

wsparcia, które może otrzymać rolnik jest premia zalesieniowa. Uprawnione do niej są osoby, 

które udokumentują że 25% ich dochodów pochodzi z działalności rolniczej. Premię 

zalesieniową rolnik otrzymuje przez 15 lat.   
Radny Oziembała zapytał czy każda klasa gleby może być zalesiona. 

Pani Zielińska odpowiedziała, że odpowiednie zapisy są w mpzp lub studium. 

Radny Wąs zapytał o samosiewy. Powiedział, że w Mokrej są tereny zmeliorowane, a rosnące 

samosiewy niszczą drenaż. 

Pani Zielińska odpowiedziała, że kwestia ta nie należy do kompetencji ARiMR. 

Radny Owczarek zapytał o dofinansowanie do roślin energetycznych. 

Pani Kotala odpowiedziała, że wsparcie obejmuje zagajniki o krótkiej rotacji. 

Pani Zielińska dodała, że w nowym okresie programowania jest wzmianka o produkcji rośli 

energetycznych, ale nie wiadomo jak będzie to rozwiązane. 

 

Ad. pkt. 4. 

1. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego i sprawozdania 

z wykonania budżetu za 2013 rok 
Projekt uchwały poddano zaopiniowaniu.  

Głosowało 9 radnych w tym:  
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 głosów „za”    - 9  

 głosów „przeciw”   - 0 

 głosów „wstrzymujących”  - 0 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

2. Projekt uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Miedźno absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu za 2013 rok 
Projekt uchwały poddano zaopiniowaniu.  

Głosowało 9 radnych w tym:  

 głosów „za”    - 9  

 głosów „przeciw”   - 0 

 głosów „wstrzymujących”  - 0  

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

3. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kłobuckiemu 

przez Gminę Miedźno 
Skarbnik wyjaśniła, że zgodnie z wnioskiem Rady kwota 20.000,00 zł zostanie przekazana 

Powiatowi Kłobuckiemu na termomodernizację ośrodka zdrowia w Miedźnie. 

Radny Ciesielski zapytał czy pismo o dofinansowanie wpłynęło ze Starostwa Powiatowego  

w Kłobucku czy z Zespołu Opieki Zdrowotnej. 

Skarbnik odpowiedziała, że z Zespołu Opieki Zdrowotnej. 

Sekretarz Derejczyk dodał, że budynek ośrodka zdrowia należy do Starostwa i został przekazany  

w trwały zarząd Zespołowi Opieki Zdrowotnej. 

Projekt uchwały poddano zaopiniowaniu.  

Głosowało 9 radnych w tym:  

 głosów „za”    - 8 

 głosów „przeciw”   - 1 

 głosów „wstrzymujących”  - 0 

Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

4. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kłobuckiemu 

przez Gminę Miedźno 
Skarbnik wyjaśniła, że zgodnie z podziałem wolnych środków kwota 60.000,00 zł zostanie 

przekazana Powiatowi Kłobuckiemu na budowę chodnika w Mokrej. 

Sekretarz Derejczyk dodał, że następnie Powiat powierzy zadanie gminie. 

Wójt powiedział, że jest projekt chodnika i ostatecznie zadanie po przekazaniu go zostanie 

przeprowadzone przez gminę. 

Przewodniczący Komisji zapytał kiedy inwestycja zostanie zrealizowana. 

Sekretarz Derejczyk odpowiedział, że prawdopodobnie jesienią tego roku. 

Projekt uchwały poddano zaopiniowaniu.  

Głosowało 9 radnych w tym:  

 głosów „za”    - 9 

 głosów „przeciw”   - 0 

 głosów „wstrzymujących”  - 0 

Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

5. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kłobuckiemu 

przez Gminę Miedźno 
Skarbnik powiedziała, że kwota 20.000,00 zł pochodząca z wolnych środków zostanie przekazana 

Powiatowi Kłobuckiemu na opracowanie projektu budowy chodnika przy ul. Wł. Jagiełły  

w Miedźnie. Dodała, że następnie Powiat przekaże zadanie Gminie. 

Projekt uchwały poddano zaopiniowaniu.  

Głosowało 9 radnych w tym:  

 głosów „za”    - 7 
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 głosów „przeciw”   - 0 

 głosów „wstrzymujących”  - 2 

Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

6. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kłobuckiemu 

przez Gminę Miedźno 
Skarbnik poinformowała, że zgodnie z podziałem wolnych środków kwota 100.000,00 zł zostanie 

przekazana Powiatowi Kłobuckiemu na dofinansowanie budowy drogi – ul. Częstochowskiej  

w Ostrowach nad Okszą. 

Wójt powiedział, że inwestycja będzie realizowana od mostu na ulicy Częstochowskiej  

w Ostrowach nad Okszą do granicy z powiatem częstochowskim. Dofinansowanie gminy obejmuje 

obszar od mostu na ulicy Częstochowskiej w Ostrowach nad Okszą do granicy z gminą Kłobuck. 

Radny Ciesielski zapytał kiedy Powiat przystąpi do remontu i likwidacji ubytków w drogach. 

Sekretarz Derejczyk odpowiedział, że wpłynęło odwołanie od przetargu i dopóki postępowanie nie 

zostanie wyjaśnione remont nie rozpocznie się. 

Projekt uchwały ze zmianą poddano zaopiniowaniu.  

Głosowało 9 radnych w tym:  

 głosów „za”    - 9 

 głosów „przeciw”   - 0 

 głosów „wstrzymujących”  - 0 

Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

7. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2014 r. 
Skarbnik powiedziała, że środki przeznaczone na budowę kanalizacji sanitarnej przy ulicy  

M. Konopnickiej oraz ulicy Częstochowskiej w Miedźnie zostały wyodrębnione na przychody  

i rozchody proporcjonalnie do udziału środków pochodzących z Urzędu Marszałkowskiego oraz 

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach. 

Projekt uchwały poddano zaopiniowaniu.  

Głosowało 9 radnych w tym:  

 głosów „za”    - 9 

 głosów „przeciw”   - 0 

 głosów „wstrzymujących”  - 0 

Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

8. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2014 r. 
Skarbnik wyjaśniła, że Minister Finansów zwiększył subwencję oświatową o kwotę 54.853,00 zł. 

Środki zostały przeznaczone na zwiększenie wynagrodzeń w dziale 801 Oświata i wychowanie, 

rozdział 80110 Gimnazja.  

Projekt uchwały poddano zaopiniowaniu.  

Głosowało 9 radnych w tym:  

 głosów „za”    - 9 

 głosów „przeciw”   - 0  

 głosów „wstrzymujących”  - 0  

Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

9. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2014 r. 
Skarbnik poinformowała, że w związku ze zwiększeniem subwencji oświatowej o kwotę 54.835,00 

zł zdjęte zostały środki własne gminy, które na etapie tworzenia budżetu przeznaczone były na 

wynagrodzenia i pochodne od wynagrodzeń. Powiedziała, że wobec tego kwota 45.000,00 zł 

zostanie przeznaczona na dotacje dla mieszkańców, którzy chcą wybudować przydomową 

oczyszczalnię ścieków. Kwota 9.835,00 zł zostanie przeznaczona na inwestycje drogowe. 

Radny Ciesielski zwrócił uwagę, że w projekcie uchwały jest prawdopodobnie pomyłka. Dodał, że  

w przypadku, gdy odnosi się on do poprzedniego projektu uchwały to kwota, według której 

następuje zmiana powinna wynosić 54.853,00 zł, a nie 54.835,00 zł. 
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Skarbnik przyznała rację radnemu Ciesielskiemu i powiedziała, że prawidłowa kwota to 54.853,00 

zł. 

Projekt uchwały po zmianie poddano zaopiniowaniu.  

Głosowało 9 radnych w tym:  

 głosów „za”    - 8 

 głosów „przeciw”   - 0  

 głosów „wstrzymujących”  - 1  

Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

10. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kłobuckiemu 

przez Gminę Miedźno 
Skarbnik powiedziała, że kwota 700,00 zł ma zostać przekazana Powiatowi Kłobuckiemu na 

dofinansowanie kosztów obsługi systemu sms, ostrzegającego mieszkańców powiatu przed 

niebezpiecznymi zjawiskami atmosferycznymi. 

Projekt uchwały poddano zaopiniowaniu.  

Głosowało 9 radnych w tym:  

 głosów „za”    - 9 

 głosów „przeciw”   - 0  

 głosów „wstrzymujących”  - 0 

Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

11. Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie ustalenia zasad udzielania dotacji 

celowej na dofinansowanie do budowy przydomowych oczyszczalni ścieków na 

terenie Gminy Miedźno 
Skarbnik poinformowała, że Regionalna Izba Obrachunkowa wniosła zastrzeżenia do uchwały 

podejmowanej w marcu br. Zastrzeżenia dotyczyły tego, iż dotacja obejmowałaby również 

podmioty gospodarcze. Wobec tego projekt uchwały powinien być również zaopiniowany przez 

Urząd Ochrony Konkurencji i Konsumentów, a dotacja będzie stanowiła pomoc de minimis. 

Decyzją Wójta dotacje będą tylko dla osób fizycznych. 

Projekt uchwały poddano zaopiniowaniu.  

Głosowało 9 radnych w tym:  

 głosów „za”    - 9 

 głosów „przeciw”   - 0  

 głosów „wstrzymujących”  - 0 

Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

12. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości 
Wójt wyjaśnił, że zamiana nieruchomości ma na celu uregulowanie stanu prawnego – drogi  

w Borowej przy kościele. Gmina będzie musiała ponieść dopłatę w kwocie 790 zł. Dodał, że gmina 

nie poniosła kosztów geodezyjnych, tylko koszty rzeczoznawcy. 

Projekt uchwały poddano zaopiniowaniu.  

Głosowało 9 radnych w tym:  

 głosów „za”    - 9 

 głosów „przeciw”   - 0  

 głosów „wstrzymujących”  - 0 

Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

13. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 

Projekt uchwały poddano zaopiniowaniu.  

Głosowało 9 radnych w tym:  

 głosów „za”    - 9 

 głosów „przeciw”   - 0  

 głosów „wstrzymujących”  - 0 

Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 
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14. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 
Skarbnik wyjaśniła, że teren nad zalewem zostanie wydzierżawiony Gminnemu Ośrodkowi 

Kultury (GOK). Dzierżawa ma na celu odzyskanie VAT-u za zrealizowaną inwestycję (Poprawa 

infrastruktury turystycznej przy zbiorniku wodnym w Ostrowach nad Okszą). Poinformowała, 

że odzyskaniem VAT-u zajmuje się firma Deloitte.  

Przewodniczący Komisji zapytał dlaczego wydzierżawienie obejmuje okres 7 lat. 

Skarbnik odpowiedziała, że jest to dobry okres czasu  na przeprowadzenie procedury odzyskania 

VAT-u. 

Radny Oziembała zapytał jaką kwotę otrzyma firma za odzyskany VAT. 

Skarbnik odpowiedziała, że 30% z odzyskanej kwoty. 

Projekt uchwały poddano zaopiniowaniu.  

Głosowało 9 radnych w tym:  

 głosów „za”    - 9 

 głosów „przeciw”   - 0  

 głosów „wstrzymujących”  - 0 

Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

15. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie kanalizacji sanitarnej  

w Miedźnie w ulicach: Wyzwolenia, Dębowa, Polna, Wł. Jagiełły, E. Orzeszkowej  

w trybie bezprzetargowym 

Skarbnik wyjaśniła, że sprawa wygląda tak jak we wcześniejszej uchwale, z tym, że dotyczy 

kanalizacji, która będzie wydzierżawiona Przedsiębiorstwu Wodociągów i Kanalizacji Okręgu 

Częstochowskiego w Częstochowie. 

Projekt uchwały poddano zaopiniowaniu.  

Głosowało 9 radnych w tym:  

 głosów „za”    - 9 

 głosów „przeciw”   - 0  

 głosów „wstrzymujących”  - 0 

Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

16. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie kanalizacji 

sanitarnej w Miedźnie w ulicach: Częstochowskiej (część północna)  

i M. Konopnickiej w trybie bezprzetargowym 
Projekt uchwały poddano zaopiniowaniu.  

Głosowało 9 radnych w tym:  

 głosów „za”    - 9 

 głosów „przeciw”   - 0  

 głosów „wstrzymujących”  - 0 

Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

17. Projekt uchwały w sprawie ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, wychowania  

i opieki w publicznych przedszkolach prowadzonych przez Gminę Miedźno oraz 

określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego w tych 

przedszkolach 

Sekretarz Derejczyk powiedział, że znowelizowano ustawę o systemie oświaty, według której 

opłata za korzystanie z wychowania przedszkolnego w czasie przekraczającym czas 

bezpłatnego nauczania może wynosić maksymalnie 1 zł za każdą godzinę.  
Projekt uchwały poddano zaopiniowaniu.  

Głosowało 9 radnych w tym:  

 głosów „za”    - 9 

 głosów „przeciw”   - 0  

 głosów „wstrzymujących”  - 0 

Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 
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18. Projekt uchwały w sprawie przyznania dotacji dla Ochotniczej Straży Pożarnej  

w Miedźnie. 

Wójt powiedział, że w związku ze zwycięstwem kobiecej drużyny OSP Miedźno  

w Wojewódzkich Zawodach Sportowo – Pożarniczych jednostek OSP oraz drużyn MDP 

zdecydowano o przyznaniu dotacji jednostce. Dodał, że jednostka poniosła koszty związane  

z przygotowywaniem się do zawodów, zakupem niezbędnego sprzętu pożarniczego  

i remontem motopompy. 

Radny Leśnikowski powiedział, że środki są na gotowość bojową, a mogłaby to być nagroda 

dla drużyny. 

Radna Gorzałka powiedziała, że podczas sesji zgłosi wniosek w sprawie zmiany Regulaminu 

przyznawania nagród Rady Gminy. 
Projekt uchwały poddano zaopiniowaniu.  

Głosowało 9 radnych w tym:  

 głosów „za”    - 8 

 głosów „przeciw”   - 0  

 głosów „wstrzymujących”  - 1 

Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

19. Projekt uchwały w sprawie przyznania dotacji dla Ochotniczej Straży Pożarnej  

w Kołaczkowicach 

Skarbnik wyjaśniła, że chodzi o zwiększenie środków dla jednostki na gotowość bojową  

w związku z poniesioną opłatą adiacencką. 
Głosowało 9 radnych w tym:  

 głosów „za”    - 8 

 głosów „przeciw”   - 0  

 głosów „wstrzymujących”  - 1 

Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji zarządził przerwę o godz. 11.15. 

Posiedzenie wznowiono o godz. 12.00. 

 

Pani Beata Kulejewska z Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Okręgu 

Częstochowskiego S.A. w Częstochowie oprowadziła Komisję i omówiła zasady 

funkcjonowania oczyszczalni ścieków w Ostrowach nad Okszą. 

 

Posiedzenie zakończyło się o godz. 13.00 

 

Protokolant      Przewodniczący Komisji 

(-) Aleksandra Bernaś     Infrastruktury, Rozwoju Wsi  

       i Rolnictwa 

       (-) Marcin Sznober 


